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Daniels Per-Erik RK STAB

Ämne: VB: Laholmsnämnden

 

 

Från: Andreas Meimermondt <andreas.meimermondt@laholm.se>  
Skickat: den 23 oktober 2019 19:57 
Till: Vodenicarevic Alma RK <Alma.Vodenicarevic@regionhalland.se> 
Ämne: Sv: Laholmsnämnden 
 
Hej Alma, 
 
Och tack för återkopplingen.  
 
Vi har fört ett resonemang med Hallandstarfikens trafikplanerare utifrån att försöka öka möjligheterna att ta del av 
meningsfullt fritidsutbud. Vi har träffats tillsammans med dem här i Laholm och lyft den speciella 
befolkningsstruktur som Laholm har med en utspridd befolkning och en hög andel av våra unga som har hemadress 
utanför centralorten. Detta gör det orta svårt att ta sig till träning, kulturaktiviteter och fritidsgård med mera. 
 
Nedanstående är det svar vi har fått efter att Hallandstrafiken prioriterat frågan internt. 
 
Fritidsresor, ökat utbud under kvällar och helger – Hallandstrafiken ser inte att det finns tillräckligt underlag i 
dagsläget för att utöka trafiken under kvällar och helger på ett kostnads- och resurseffektivt sätt. Vårt primära uppdrag är 
att tillse arbets- och studieresor. För ytterligare förståelse kring hur vi prioriterar finns Regionalt 
Trafikförsörjningsprogram och Kollektivtrafikplaner här: https://www.hallandstrafiken.se/om-hallandstrafiken. 
 
 
A 
 

Från: Vodenicarevic Alma RK <Alma.Vodenicarevic@regionhalland.se>  
Skickat: den 23 oktober 2019 16:41 
Till: Andreas Meimermondt <andreas.meimermondt@laholm.se> 
Ämne: SV: Laholmsnämnden 
 

Hej Andreas, 
 
Tack för ditt mail och fråga, spontant tänker jag att det är viktiga frågor ni lyfter! 
 
Jag tänker att jag självklart lyfter frågan med min kollega Felicia Pettersson (som går in som 
nämndtjänsteman istället för Eva Jadeling) under morgondagen, där jag föreslår att vi lyfter denna fråga 
med vårt presidium redan under nästa sammanträde som vi har på måndag.  
 
Skulle du kunna berätta lite kort om ert resonemang (även om jag är helt med på vad du menar) så jag 
förmedlar det rätt. Hur har kommunikationen med Hallandstrafiken sett ut hittills? 
 
Jag återkommer i dagarna. 
 
 
Vänliga hälsningar 
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Alma Vodenicarevic 
Social hållbarhetsstrateg 
Avdelningen för social hållbarhet 
Regionkontoret 

TFN: 073-323 79 75   
E-POST: alma.vodenicarevic@regionhalland.se 
www.regionhalland.se 
 

Från: Andreas Meimermondt <andreas.meimermondt@laholm.se>  
Skickat: den 23 oktober 2019 12:18 
Till: Vodenicarevic Alma RK <Alma.Vodenicarevic@regionhalland.se> 
Ämne: Laholmsnämnden 
 
Hej Alma, 
 
Vi är i dialog med Hallandstrafiken kring möjligheterna att få en utökad service med kollektivtrafik för att kunna 
erbjuda ungdomar större möjligheter att ta del av fritidsutbud i kommunen. Förbättra folkhälsa, utnyttja resurser 
bättre etc.  
Vi når inte framgång.  
Skulle Laholmsnämnden kunna ha en roll i detta och skulle jag i så fall kunna bli inbjuden till något av nämndens 
möte för att föredra det resonemang som vi försöker få gehör för? 
 
A 
 
 
Andreas Meimermondt 
Verksamhetschef 
Kultur‐ & Utveckling 
 

 
Laholms kommun 
+46 (0)765‐167 903 
Andreas.meimermondt@laholm.se 
 
Så behandlar Region Halland dina personuppgifter ‐ https://www.regionhalland.se/dataskydd  


